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Küldöm a vigasztalót 

Jézus olyat tanított övéinek, ami meglepte tanítványait: Nemcsak velünk lesz a világ végezetéig, 
hanem ha megtartjuk parancsait, lakóhelyet vesz bennünk, nálunk az Atyával. Nemcsak velünk, de 
bennünk is lakik az Isten. Kijelenti magát nekünk. 

De mi történik, ha ilyen szoros kapcsolatba lépünk az örökkévalóval? 

Franz Werfel Bernadett c. regényében, amely a lourdes-i látnok kislányról szól, található a következő 
rész: Az édesapa elment a helyi kocsmába. Ekkor már a családnak nagy híre volt a jelenések miatt. Az 
egyik – részben már ittas vendég – megkérdezte az apát: „Na, milyen az Isten rokonának lenni?” Az 
apa csak ennyit mondott: „Nagy szerencsétlenség.” 

Szabó Dezső írónk nagyszerű novellája a Kell a kereszt. A hívők sokat imádkoznak az útszéli kereszt 
előtt, elmondják a kéréseiket. Jézus úgy dönt, leszáll a keresztről, és bemegy a falujukba, hogy együtt 
éljen velük, és teljesíthesse kéréseiket. Először nagy az örömmámor, de megtapasztalják, hogy Jézus 
mindent lát és észrevesz. Egyre kényelmetlenebb a jelenléte. Küldöttséget menesztenek hozzá, és 
elmondják neki: továbbra is kizarándokolnak a kereszthez, ott tudják igazán tisztelni. Jézus megérti a 
kérésüket, és szomorúan visszamegy a keresztre. 

Pedig ha bennünk vesz lakást Jézus és az Atya, nagyszerű életünk lehet. Éljük úgy a mindennap-
jainkat, hogy tudatosítsuk: minden gondolatunk, vágyunk, szavunk az Örökkévaló kontrollja alatt van. 
Ez különben is így van, a szellemvilág előtt nem rejthetjük el önmagunkat, nem hazudhatunk, mert 
odaát mindenről tudnak. 
Aki felkészült Jézus Krisztus fogadására, az nem hiába várja a jöttét. 
Jézus földi élete nem volt elég arra, hogy mindenre megtanítsa tanítványait. A Szentlélek folytatta a 
művét. Elvezette a tanítványokat a teljes igazságra. 
Bennünk is Isten Szentlelke teszi teljessé a jézusi igazságokat. Megérteti az összefüggéseket, bátor-
ságot és erőt ad a holnaphoz. 
Amikor a saját életemben ezt megtapasztaltam, megértettem az összefüggéseket, lendületet, erőt 
kaptam „felülről”, és többet nem környékezett meg a kishitűség, állandósult az elkötelezettség. A 
Lelket mindenki megkapja fogantatása pillanatában, hiszen az Atya a saját lelkéből adott nekünk. 
Jézus a békéjét adja nekünk. Ez nem olyan, ami gyorsan összeomlik, megsemmisül, hanem elveszít-
hetetlen. Felfoghatatlanul nagy ajándéka ez Jézusnak. Jöhet bármilyen élethelyzet, kialakulhat 
feszültség körülöttünk, nyugtalanító lehet a jövő, zaklatott lehet az élet, a Jézustól kapott békesség 
megmaradhat a szívünkben, az életünkben. 

Aki az ő útján jár, ilyen nagy ajándékokat kap. Így már lehet értékes, boldog életet élni. 

Vincze József, Pér 

 

 

  


